

## Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 23 maj 2019, kl 19.00

### Dagsorden:

#### 1 Nyt fra formanden

- Mødeplanlægning
- Aktiviteter det kommende år

#### 2 Nyt fra øvrige bestyrelsesmedlemmer

#### 3 Nyt fra ejendomskontoret v/Brian Andersen

#### 4 Eventuelt

Mødt var: Alice, Sonja, Morten, Karsen, Knud, Pia, Brian og Susanne

Afbud: Ingen

### ***Alice startede mødet med at byde velkommen til 2 nye medlemmer.***

1. Forretningsorden blev uddelt og underskrevet af alle.
  - Susanne har foreslået at vi planlægger vores møder for hele året. Det blev besluttet at vi holder møde 1 gang om måneden, og at det skal være den 1. mandag i hver måned.  
(kan man ikke så kan vi jo evt. aftale en anden dag)
  - Det har været et ønske at beboere kan komme i kontakt med Med afdelingsbestyrelsen, vi vil pr. 1 september 2019 holde åben for beboere fra 19 – 19.30 – Der vil blive hængt opslag i opgangene  
Susanne laver opslaget og Morten hænger det op – dette gøres i august 2019
  - Susanne fortsætter som næstformand og referent.
  - Aktiviteter i det kommende år – Grill hygge og Udflugt.  
Grill hygge blev planlagt til den 22. juni 2019, Alice og Sonja laver opslag og deler ud - Susanne skriver på facebook.  
Bustur – turen vil i 2019 gå til Andelsbyen i Holbæk – vi planlægger det til søndag den 25. august 2019  
Alice vil tage kontakt til dem, og resten planlægger vi ved næste møde
2. **Sonja:** Hvad med de nye lamper? Er de noget? Lyser de nok?  
**Karsten:** Det ser ud til at gyngestativet er ”træt” – Brian tjekker og tager gyngerne ned om nødvendigt  
**Brian:** undersøger om vi kan købe nyt gyngestativ hvis det der er der ikke er forsvarligt  
**Morten:** Intet  
**Susanne:** intet  
**Knud:** Låst i hobbyrummet – Brian får det låst op  
**Pia:** Vores affaldsposer er de miljørigtige?

**Brian:** Ikke sikker, men da vi skal have nyt næste år gør vi ikke mere pt.

3. **Brian:** Har fået tilbud på låger til trappenedgange pris kr. 70.000 pr stk – hertil kommer adgangskontrol ca kr 10.000 pr stk og så lidt til el mv.

Vi har en del problemer med unge der sidder i trappenedgange og ny også begyndt at "bruge" gården ved fælleshuset – de hopper ned så nu er bord/bænk fjernet – Brian har kontaktet Ishøj Hegn med henblik på at få sat noget op som kan forhindre de unge i at hoppe ned og svine gården.

4. Alice informerede om at hun har være til  
Koordineringsudvalgsmøde – et møde hvor formænd mødes for alle afdelinger – Preben bad om at vi spreder budskabet om at Gersagerparken gør en indsats for madspil  
Man kan komme med sin bæreposer og fylde den..  
Gersagerparken 151, (det gamle FOF) der er åben  
Mandag, onsdag, fredag og søndag fra 16.00 – 17.00  
Susanne laver opslag på Facebook 😊

HUSK NÆSTE MØDE ER 3. juni 2019, KL. 19.00.

Mødet slut 20.00  
Referent:  
Susanne